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Szekszárd Megyei Jogú város Polgármestere részére

Tisztelt Polgármester Úrr
Kedves István!

A Rádió Antritt hosszú és körülményes pályáztatás után 2012. év végén 7+5 évre ismét
műsorszolgáltatási jogosultságot szerzett. Rádiónk ezzel új lehetőséget is kapott, hogy egy
megújuló műsorstruktúrával, jóval több helyi közéleti információval a térség még
meghatározóbb helyi rádiója legyen. Jelenleg a Rádió Antritt az egyetlen helyi rádió a
megyeszékhelyen, aki helyi stúdióból, helyi kollégákkal készíti műsorait, és napi szinten
foglalkozik a helyi eseményekkel.

A 2014-es év azonban nem csak a megújulás lehetősége miatt fontos számunkra, hanem
ezért is, mert ebben az évben, február 28-án ünnepeljük rádiónk fennállásának 20.
évfordulóját. Minden kerek évforduló számvetés, az elvégzett munka értékelése is egyben.
Természetesen az elmúlt 20 év összegzését nem most kívánjuk megtenni, röviden csak
annyit mondanánk róla, hogya sok szép, munkában, eredményekben bövelkedö éveket
követően, az elmúlt 5 év rádiónk számára is sok megpróbáltatást hozott. Minden nehézség
ellenére igyekeztünk munkánkat úgy végezni, hogy ezt hallgatói nk, hirdetőink, partnereink ne
vegyék észre. A Rádió Antritt Szekszárd és környéke közéleti, kulturális, szociális,
egészségügyi, sport, pedagógiai, ifjúsági, környezetvédelmi műsoraival, illetve a térség teljes
társadalmára irányuló rétegműsoraival eddig is feladatot vállalt az értékközvetítés,
értékmegőrzés és értékteremtés terén. Ezt a munkát szeretnénk tovább folytatni, ha
lehetséges még jobb színvonalon. Műsorainkkal a város és környéke lakóinak hírekhez,
közszolgálati és egyéb információhoz jutás jogát, illetve az önkormányzat tájékoztatási
kötelezettségét kívánjuk segíteni.

A Rádió Antritt Szekszárd város közművelődési, tudományos és művészeti tevékenységének
szerves részét képezi, segíti annak fejlődését, élhetőbbé tételét.
Úgy érezzük, hogya .Szekszárd a jövő városa" programhoz, az itt élő emberek minden
napjainak színesebbé tételéhez rádiónk eddig is sokban hozzájáruit, műsorszolgáltatási
tevékenységünkkel a jövőben is meghatározó szerepet kívánunk vállalni ebben.

Rádiónk az elmúlt 20 évben a fent említett tevékenységet minden önkormányzati és egyéb
támogatás nélkül végezte. Működési költségeink jelentős részét a jövőben is mi magunk
kívánjuk finanszírozni, viszont a hiteles tájékoztatáshoz, egy támogatási megállapodás
aláírásával Polgármester Úr hozzájárulására is számítunk.
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